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Tobias Knutsson Mötets öppnande mötet och hälsade närvarande välkomna. 

Gunnar Petersson för minnesanteckningar 

• Johanna rapporterade från SvStk´s avelskommitté: Uppfödarkonferenser planeras. 

Föreläsare angående RAS uppdatering för avelsråden planeras. Johanna har ånyo efterlyst 

släktskapslistorna men de är fortfarande inte uppdaterade. 

• Hanhundslistan uppdateras av Johanna som gärna vill ha information om nya hundar till 

listan. I år har det tillkommit åtta hundar men för att vara optimalt borde det vara 20-25 nya 

hanar årligen.  

• Tyvärr har vi flera hanhundar som saknar HD röntgen eller utställningsmerit. I Norge är hanar 

som saknar känd HD status med på hanhundslistan med upplysning om att röntgen måste 

göras innan hunden används i avel. Detta ska vi ta efter även på svenska listan. 

• Hanhundslistan ska uppdateras så att det går att se antalet kullar en hane är använd för. Det 

ska även gå att se vilket röntgenresultat utöver HD-index respektive hane har. Gunnar gör 

detta. 

• I år det registrerat 147 hamiton valpar, 77 tikvalpar, 70 hanar och av dessa är åtta 

importerade. Inavelsgraden ligger för året på 0,9%. 

• Viss svårighet att få avsättning för hanvalpar har rapporterats. Men i nuläget har flera 

kvarvarande valpar över åtta veckor hittat nya ägare.  

• Många valp annonser ligger kvar långt efter att kullarna är sålda på hemsidan. Detta är inte 

bra eftersom det blir svåröverskådligt och risken är att inte uppfödare vågar para då det ser 

ut att vara stort utbud, men det i själva verket kanske redan är sålt. Clara Nutti har erbjudit 

sig att hjälpa till att uppdatera detta. 


